
 

'Sesimizi Duyan Var Mı?' 

Memleketin “ağır siyasi gündemi” altında sesimiz duyulmuyor, kaybolup gidiyor. 

İlaç alanında yaşanmakta olan sorun giderek daha da yoğunlaşıyor. 

Başta küresel ilaç şirketleri olmak üzere, ilaç üreticileri kimi ilaçlarını pazardan 
çekiyorlar kimileri de çekmeye hazırlanıyorlar… 

Sebep? 

Talep ettikleri fiyatlar verilmiyor. 

Firmalar, bazı ilaçlar için verilen fiyatların maliyetlerini bile kurtarmadıklarını söylüyorlar. 

Sohbet ettiğimiz bir ilaç sektörü yöneticisi, halen piyasada bulunan X ilacından kutu başına 4,95 
TL zarar ettiklerini söyledi. 

İkinci bir sebep daha var… 

Özellikle bazı ilaçların bizim pazardaki fiyatlarının başka ülkelerde referans 
alındığını, bunun “istenmeyen bir durum” olduğunu söylüyorlar. 

İlaç Endüstrisi İşverenler Sendikası (İEİS) Genel Sekreteri Savaş Malkoç, geçenlerde, 10 Mart 
2025 tarihinde yaşanmakta olanları basın aracılığıyla açıklıkla söyledi. 

Savaş Malkoç, "Ekonomik şartlar nedeniyle üretim her geçen gün daha da zorlaşıyor. Kredi 
maliyetlerinin artışı, hızla yükselen iş gücü ve hammadde giderleri sektörümüzde büyük mali 
sorunlara yol açıyor. Bu yıl sadece iş gücü maliyetlerimiz yüzde 50 artarken, sektöre yansıtılan 
kur artışı yüzde 23,5' te kaldı. Şu anda güncel euro kuru 40 TL' ye yaklaşmışken ilaç 
fiyatlandırmasında kullanılan kur ise yalnızca 21,67 TL seviyesinde" dedi. 

(Haberin LİNKİ- https://eczacininsesi.com/haber/ilac-sanayicileri-sesini-yukseltti.html) 

Elbette yaşanmakta olan bu durum eczaneleri de doğrudan etkiliyor. 

Bağlı olarak eczanelerin de sürdürülebilirliğinde ciddi sorun yaşanıyor. 

Sorunun kalıcı bir biçimde ivedi olarak çözümlenmesi gerekiyor. 

Sesimizi duyan var mı? 

İFK’ da Değişiklik 

İlaç Fiyat Kararnamesi’ nde 21 Mart 2025 tarihinde, Cumhurbaşkanı Kararı ile bir değişiklik 
yapıldı. 

Yapılan değişiklikle; “ilaç fiyatlarında yaşanan her artışta, barem dilimleri de orantılı ve 
otomatik olarak güncellenmesi sağlandı, böylelikle, baremlerin güncellenmemesi 
nedeniyle Eczacı kar oranlarında yaşanan kayıplar önlenerek güvence altına alındı.” 

Yapılan şey elbette değerlidir. 



Yalnız gerçek şu ki, yapılması gereken şey nihayet yapıldı, bunun için birilerine minnet 
duymaya hiç gerek yok diye, düşünüyorum. 

TEB’ de Kıyamet mi Kopuyor? 

Önümüzdeki Eylül ayında Eczacı Odaları seçimleri, Kasım ayında da TEB seçimleri var. 

Yani seçim “atmosferine” girmiş bulunuyoruz. 

Gelen haberlere göre, TEB zemininde oldukça güçlü parçalanma ve gruplaşmalar yaşanıyor. 

Meslek örgütümüzde seçimlere yönelik olarak gruplaşmalar yaşanması son derece doğal, 
sonuçta demokrasi böyle bir şey… 

Ama… 

Birbiriyle selamı, sabahı kesmek, sert bir çatışma ortamının tohumlarını atmak doğru değil… 

Yakışmıyor. 

5. Dijital Eczacılık Zirvesi… 

Dolu dolu geçen bir Eczacılık Zirvesi’ ni daha geride bıraktık. 

Zirve’ nin özel bir yazılımla gerçekleştiği sisteme 19.120 meslektaşımız aktif olarak kayıt yaptırdı, 
anlık izlenme sayıları ortalama 4-5 bin olarak gerçekleşti. 

Emeğin karşılığını görmek böyle bir şey… 

Minnettarız, teşekkürler. 

TEŞEKKÜR 

 


